



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Styrelsemöte för Arjeplogs Ridklubb den 21 augusti 2019.

NÄRVARANDE

Måna Fjellman

Sten-Åke Nilsson

Sophie Olsson

Andree Bergman

Carina Juuso

Åsa Larsson

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON

Styrelsen beslutade att välja Måna Fjellman att justera protokollet.

§ 3 GODKÄNNANDE AV DAGORDNING

Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen.

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Föregående protokoll gicks igenom. Föregående protokoll var ett projektrinriktat möte så ingenting fanns att ta upp till detta möte.

Enligt föregående protokoll skulle dagens möte egentligen förläggas 12 augusti, men på grund av vissa omständigheter flyttades det mötet till denna dag.

Styrelsen beslutade att godkänna föregående protokoll från 20 juni och lägga det till handlingarna.

§ 5 RAPPORT FRÅN RIDSKOLEANSVARIG

- Ridskolestarten är nästa vecka med första lektionen på måndag 26:e augusti. Ridgrupperna är färdiga. Vi har i dagsläget 4 elever i varje grupp, förutom onsdag 17:30 och torsdag 17:30, där de är 5. Vi har inte möjlighet att fylla på grupperna med fler elever i nuläget eftersom vi inte har hästar så vi klarar det.



- Enligt önskemål tidigare möten har Sophie skrivit ett förslag på hur det ska fungera med klippkorten. Förslaget har tagits upp på det senaste instruktörmötet. Instruktörerna tycker att den delen för juniorer är jättebra, men att vi ska fundera mer på hur det ska fungera för seniorer. Förslaget är utskickat på mejl till styrelsen. Styrelsen beslutar att Juniorkorten ska fungera enligt förslaget. Information om detta går ut i samband med ridlektionsstarten. Viktigt att alla får informationen. Styrelsen önskar att ett nytt förslag på seniorkort ska tas fram till styrelsens möte i december så man hinner kolla på det och besluta innan årsmöte.
- Den 31 augusti kommer Carina Sundström från Ridsportförbundet till Arjeplog för att hålla i Ridsportförbundets BAS-utbildning för våra instruktörer. BAS-utbildningen är en del av utbildningsprojektet, där vi redan fått finansiering från Swedbank.
- Sophie har skrivit en Samtyckesblankett för bild- och filmpublicering som ska skickas ut till samtliga elever, vårdnadshavare och andra aktiva på klubben. Om vi ska följa GDPR är en samtyckesblankett oerhört viktigt, nu när vi är mer aktiv på sociala medier samt hemsida. Styrelsen beslutar att vi måste planera in ett medlemsmöte så snart som möjligt. Under det mötet ska det informeras om detta, innan den skickas ut.

§ 6 RAPPORT FRÅN HÄSTANSVARIG

- Cherry är såld till Nina Johansson, så hon blir kvar på stallet som privathäst.
- Ramona är inte fräsch. Hon ser bra ut i skritt, men känns inte bra i trav. Hon kommer inte att få gå lektioner nu i början. Vi måste få hit en veterinär som kollar på henne.
- Celine måste vaccineras. Veterinären som brukar hålla till i Arjeplog är inte på plats förrän i september, vilket betyder att vi måste ta Celine till Arvidsjaur för att få detta gjort. Carina tar henne och Zack till Arvidsjaur tisdag 27 augusti.
- Filur har varit på återbesök på kliniken och är på bättringsvägen. Han har blivit skodd med bakåtvända skor och får nu komma ut i en liten hage. Han ska på återbesök igen om 8 veckor.
- En kvinna i Sorsele har kontaktat Carina och meddelat att hon har en häst att sälja åt oss. Det var en liten häst, 5 år. Eventuellt kan det vara värt att fara och kolla på den.
- Elin Marklund flyttar till Umeå för studier och har sagt upp sin del av kontraktet på Odd. Evelina har valt att ha kvar honom själv. Vi får använda honom 2 dagar/vecka till verksamheten.
- Styrelsen beslutar att köpa Zack av Emelie.
- Styrelsen ber de hästansvariga att kolla över hästarnas utrustning, ifall det är någonting som behöver köpas in.



§ 7 RAPPORT FRÅN PRIVATHÄSTANSVARIG

För närvarande är det 7 privathästar uppstallade på ARK. Vi har eventuellt på gång två till. Jessica Gren var och hälsade på oss i lördags för att se vår anläggning. Under september kommer hon att meddela om hon vill ha stallplats för sina hästar.

Det behöver byggas om lite i ridskolestallet för att få fler boxar för ponny och häst. Mitt förslag är att man gör om shettisarnas boxar till en box, samt höspiltan och Zacks lilla box till en box. Detta kan enkelt göras genom att ta bort mellanväggarna på shettisboxarna, dörrarna kan säkert vara kvar. Den andra boxen kan även byggas om genom att ta bort mellanväggen, låta lilla dörren vara kvar och bygga igen spiltans öppna del mot stallgången. Anledningen till att jag föreslår denna tillfälliga lösning är att jag tycker att vi inkluderar ombyggnaden/montering av boxfront i vårt framtida projekt och därmed söker finansiering på det.

Vi behöver fler nycklar. Hur ordnar vi det?

Styrelsen tycker att planerna på ombyggnationen är bra, men ingenting byggs om förrän kontrakt är påskrivet och vi vet att boxarna behövs.

Sten Åke meddelar att nya nycklar kan Filippa Hallnor på kommunen ordna. Sophie meddelar detta till vår privathästansvariga.

Rapporten från privathästansvarig läggs till handlingarna.

§ 8 RAPPORT FRÅN INKÖPSANSVARIG

Vi har köpt in hagmaterial.

Ridklubben är i behov av brädor, som vi kan använda till exempel för lagning av hagar. Vi undersöker om det går att få detta sponsrat någonstans ifrån.

§ 9 RAPPORT FRÅN PROJEKTGRUPPEN MULTIARENA

Sophie har varit på besök på Leader Lapplands kontor i Umeå där hon pratade med Karin som är den personen som kommer att handlägga vår ansökan. Karin har gett oss en checklista på olika underlag som kan skickas in för att underlätta handläggandet både för Karin och sedan även för Jordbruksverket. En del på checklistan var att vi måste skicka in vårt avtal som vi har med kommunen. Sophie har därför varit i kontakt med Filippa Hallnor. Då vårt avtal är gammalt och inte aktuellt kommer hon att upprätta ett nytt avtal åt oss. Projektgruppen jobbar sedan vidare på resterande delar på checklistan.



§ 10 RAPPORT FRÅN TÄVLINGSSEKTIONEN

I juni månad genomförde vi en fin dressyrtävling i Arjeplog. Vi hade över 20 starter, vilket är över förväntan. Arjeplogs ryttare och hästar skötte sig exemplariskt. Domaren Ewa var mycket nöjd med vårt arrangemang och gav stort beröm till våra ryttare som var väl förberedda inför tävlingen. Överdomarrapporten var mycket positiv och vi fick godkänd (och mer) på alla bedömningsdelar.

Rapporten från tävlingssektionen läggs till handlingarna.

§ 11 RAPPORT FRÅN UNGDOMSSEKTIONEN

Ingen rapport har inkommit till styrelsen.

§ 12 PERSONAL



§ 13 EKONOMI

- Vi har fått godkänt på vår LOK-ansökan, 8 428 kr. Vi måste bli duktigare på att påminna våra ledare att var noga med att närvarorapporterna när vi utför aktiviteter, inte bara då vi har ridlektioner. (Barngrupperna (under sju år) får vi däremot inget stöd för). Ansökan till kommunen är däremot inte inlämnad än. Magdalena inväntar en underskrift av Sten-Åke innan hon kan skicka in den.
- Magdalena har skickat ut om sponsring till 5 företag. Vi hoppas på att vi får fortsatt bidrag.
- Sten Åke ska skicka ett underlag till Sophie så hon får stämma av vårterminens ridavgifter.
- Sten Åke meddelar att vår ekonomi är på rätsidan.
- Sten Åke ska kolla upp priset på spån och se om det kan bli billigare med balar.

§ 14 SÄKERHET

Inget att rapportera.



§ 15 ÖVRIGA FRÅGOR

- Sophie visar en sammanställning av enkäten som skickades ut i våras. Vi började med att skicka ut den i pappersform, precis som förra året. Men då vi inte alls fick in så många enkäter som vi hoppades på, gjordes det en digital enkät för att ge alla en chans till att skicka in den. Styrelsen tror på att till nästa år enbart ha en digital enkät.
- Sophie har haft en mailkontakt med Anna som är anställd hos Arvidsjaur's Ryttaförening. Barnen hos dem har kommit med önskemål om att kunna göra någon aktivitet tillsammans med våra barn. Förslagsvis en övernattnig med uteritt, en helg hos dem och en helg hos oss. Styrelsen är väldigt positiva till detta. Förfrågningar till föräldrar som har barn i den åldern skickas ut, ifall någon kan tänka sig att hålla i detta.
- Åsa tar upp frågan om lokal inför framtida möten. Styrelsen är eniga om att det inte är optimalt att hålla till i stallets klubbrum då det dels är trångt och dels kan vara mycket spring. Vi beslutar att turas om med att hålla mötena hemma hos oss istället. Vill man inte ha mötet hos sig är det självklart inget tvång.
- Styrelsen önskar att det görs en Höprovningsanalys på nästa hölass. Främst för Filurs skull, men det är även bra för övriga hästar.

§ 16 NÄSTA STYRELSEMÖTE OCH MÖTETS AVSLUTANDE

Styrelsen beslutade att förlägga nästa styrelsemöte 19 september kl 19:00 hos Sten-Åke i Torborg.

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Sophie Olsson

Justeras, ordförande

Sten-Åke Nilsson

Justeras

Måna Fjellman